
De Bonifatiusparochie zal in de toekomst 

vermoedelijk samengevoegd worden met andere 

parochies in onze omgeving. Deze fusie staat los 

van het kerkgebouw. De Bonifatiuskerk blijft 

behouden. 

Het monumentale gebouw is beeldbepalend voor 

ons dorp en staat er piekfijn bij. Dat willen we 

graag zo houden. Er zijn altijd onderhoudskosten 

aan het gebouw. De bijdrage vanuit de Gemeen-

schapsveiling wordt hier aan besteed.    

Judovereniging Hikiwake heeft in de kantine 

een grote tafel staan met stoelen er om heen. 

Ouders zitten hier om te kijken naar trainingen of 

wedstrijden. Deze tafel en stoelen zijn hard aan 

vervanging toe. Ook wil de club in de dojo nieuwe 

jurytafels. 

Kinderdorp Opmeer wil investeren in nieuwe 

voorraadkisten. Deze kisten dienen tijdens en na 

het evenement voor opslag. 

Tijdens de bouwweek wordt iedere groep voor-

zien van een kist die gevuld is met essentiële 

benodigdheden zoals hamers, spijkers, zonne-

brand, jerrycan water, blusdeken etc. Na op-

ruiming van Kinderdorp worden de kisten gebruikt 

om materialen in op te slaan. Muziekvereniging Erato heeft zich in het jaar 

van haar 65-jarig bestaan laten zien en horen 

tijdens twee topevenementen: PlekZat! in De 

Kermistent en tijdens Zomerpop met Opmeers 

Echte. Vele inwoners hebben genoten van 

verrassende arrangementen, vertolkt door 

plaatselijke zangers/zangeressen en begeleid 

door een groot projectorkest. De vereniging wil 

met de opbrengst van De Gemeenschapsveiling 

investeren in nieuwe muzikale projecten.

Carnavalsvereniging De Deurdarsers vraagt 

om steun voor een aantal investeringen. Voor de 

vrouwen van de Raad van Elf zijn nieuwe mantels 

nodig, terwijl ook de Prinsencape dringend moet 

worden vervangen. 

Daarnaast is uitbreiding van het aantal jassen 

voor de Raad van Elf nodig voor de groeiende 

Raad. Tenslotte is ook een grondige renovatie van 

de verouderde Prinsenwagen een wens van de 

vereniging. 

Hockeyclub Spire heeft sinds 2021 een prachtig 

nieuw clubhuis waar men (terecht) trots op is. De 

club wil het buitenmeubilair op het zonovergoten 

terras (gerealiseerd dankzij De Gemeen-

schapsveiling 2019) uitbreiden met parasols, 

zodat het publiek een heerlijke plek heeft om 

wedstrijden te bekijken en de hockeyspelers na 

een oververhitte wedstrijd heerlijk in de schaduw 

kunnen zitten. 

e opbrengst van De Gemeenschaps-

Dveiling 2024 gaat ook dit jaar naar 

projecten van verenigingen en sticht-

ingen uit Spanbroek - Opmeer. Projecten die 

de deelnemers niet kunnen financieren uit de 

vaste financiële middelen. 

Voor  uitgebreide(re) informatie over de inge-

diende projecten: bezoek onze website.

Gymnastiekvereniging West-Friesland heeft 

een divers lesaanbod voor verschillende 

leeftijden: van peuters tot 50+ en van Turnen tot 

Freerun. De vereniging groeit en er wordt gewerkt 

aan een nieuwe hal. 

Omdat de club steeds meer wedstrijden en 

presentaties organiseert, wil de club voor de 

trainers herkenbare kleding met het logo van de 

vereniging en voor de leden sporttassen aan-

schaffen. 

Ook in 2025 wil het Oranjecomité weer een 

(hopelijk wat minder natte) succesvolle en vooral 

plezierige editie van Koningsdag in Spanbroek-

Opmeer organiseren! De ingezette vervanging en 

uitbreiding van kwalitatief speelmateriaal voor de 

verschillende leeftijdscategorieën van 0-12 jaar, 

maar ook voor de iets oudere jeugd, wordt 

doorgezet.

Musicalvereniging Z&V Opmeer produceert 

jaarlijks prachtige musicals en speelt komend jaar 

de musical The Addams Family.

De club wil investeren in afkijkschermen en een 

camera voor het gebruik tijdens de voorstellingen. 

Met de afkijkschermen kunnen zowel het koor in 

de coulissen als de acteurs op het podium te allen 

tijde de dirigent zien, wat zorgt voor een perfecte 

synchronisatie. 

Met de opbrengst van De Gemeenschapsveiling 

wil VVS’46 de straatverlichting op het Oranje-

complex aan pakken. De verlichting wordt 

duurzamer en feller, waardoor het terrein veiliger 

aanvoelt.Daarnaast zal de nieuwe verlichting het 

Oranjepark nog weer een stukje duurzamer 

maken dan die al is. 

Vogelvereniging VoVOS  organiseert voor haar 

leden per jaar 2 vergaderingen, meerdere 

verenigingsavonden en enkele excursies. 

De vereniging wil voor de vergaderingen en 

ledenavonden een geluidsinstallatie aan-

schaffen, zodat de voorzitter tijdens de vergader-

ingen en de spreker tijdens de lezingen voor alle 

leden goed te verstaan zijn.

Tour de Fris is sinds 2011 een jaarlijks wieler-

evenement in de meivakantie waarbij jongeren de 

uitdaging aangaan. 

Zo'n veertig jongeren fietsen ieder jaar vanuit een 

andere startplek in een week tijd een tocht van 

ongeveer 850 kilometer. De organisatie wil 

investeren in navigatieapparatuur voor de 

motoren die het peloton begeleiden en voor de 

fietsende begeleiders die achteraan rijden. 
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